

DLP membership fee – Mitgliedsbeitrag DLP Verein

Dear Parents,

NOV 2021

the annual fee for your child has not yet been paid.

We rely on your VBS/DLP Parent's Association membership annual fee of:

€ 60 for the DLP school year 2021/22

This amount **includes** the annual membership fee of € 36 for School Parent Association "EV".

When making payment, please be sure to include your child's/children's **full name and class!**

Account Name: „Freunde der Vienna Bilingual School“

IBAN: AT24 2011 1840 6789 6100

Attention:
new account
number!

Parents with more children in VBS/DLP-classes, only need to pay one annual membership fee. We offer membership waiver in case of financial hardship. Please contact us in such cases.

In order to be able to support your child in VBS/DLP classes (Native Teachers, English Reading/Learning Material, Projects etc.) in a successful and sensible way, the school relies on your membership fees! Therefore, we appreciate your full payment for the school year 2021/22 as soon as possible.

Thank you!

Liebe Eltern,

NOV 2021

Wir bitten um die Einzahlung des VBS/DLP-Jahresbeitrag für Ihr Kind/ Ihre Kinder:

€ 60 für das DLP-Schuljahr 2021/22

Darin **enthalten** ist auch der Jahresbeitrag des Schulelternvereins „EV“ von € 36.

Bitte geben Sie **Vor- und Zuname** Ihres Kindes /Ihrer Kinder und die **Klasse** im Verwendungszweck an.

Kontobezeichnung: „Freunde der Vienna Bilingual School“

Erste Bank, IBAN: AT24 2011 1840 6789 6100

Achtung:
neue Konto-
nummer!

Eltern mit mehreren Kindern in VBS/DLP Klassen brauchen den Jahresbeitrag nur einmal bezahlen. Bei finanziellen Schwierigkeiten können Sie selbstverständlich eine Ermäßigung bei uns beantragen.

Um Ihre Kinder in VBS/DLP Klassen bestmöglich zu unterstützen (Native-Speaker-Teachers, Lese/Lern-Material, Projekte, etc.) ist die Schule auf Ihren Beitrag angewiesen. In diesem Sinne, bitten wir Sie um eine rasche Einzahlung des Mitgliedsbeitrages für das Schuljahr 2021/22.

Vielen Dank!

Magdalena Demic
Obfrau VBS/DLP Verein
vbsdip.verein@grg23vbs.ac.at

Oliver Dragschitz
Kassier VBS/DLP Verein
vbsdip.verein@grg23vbs.ac.at